
Datum: 5. september 2024

Začetek seje: 16.15

Konec seje: 16.55

Zapisnik 47. ločene seje Skupščine Študentske organizacije Slovenije,

ki je potekala v četrtek, 5. septembra, na Ekonomski fakulteti UL

(predavalnica P217)

Prisotni člani Skupščine ŠOS:

Prisotni svetnika Sveta ŠOLS (26):

- 02 regija

Jan Ozvladič (Klub Mariborskih študentov), Matija Zavasnik (Študentski klub Slovenskih goric),
Špela Primožič (Klub Koroških študentov), Nina Klemenčič (Študentsko-mladinski klub Klinka),
Nika Lesjak (Klub študentov Ruš, Selnice in Lovrenca),

- 03 regija

Matija Omahen (Klub trboveljskih študentov), Tim Koželj (Klub študentov občine Celje), Leon
Čepin (Klub študentov šmarske regije in Obsotelja), Andraž Terbovšek (Klub zgornjesavinjskih
študentov), Januš Suša (Laški akademski klub),

- Dolenjska regija

Amika Zoja Jelič (Društvo novomeških študentov), Jaša Pavlin (Društvo študentov Brežice),
Inja jankovič (Klub posavskih študentov), Oskar Kovič (Klub študentov občine Trebnje), Maja
Gorše (Ribniški študentski klub), Tim Vurnek (Študentski klub Sevnica),

- Gorenjska regija

Miha Žagar (Klub jeseniških študentov), Irena Bogataj (Klub radovljiških študentov), Jan Pipp
(Klub škofjeloških študentov),

- Osrednja regija

Erika Dizdarević (Študentski klub GROŠ), Gaj Kren Gorše (Klub logaških študentov), Lovro
Sukič (Klub vrhniških študentov), Nikita Čuček (Notranjski študentski klub), Marko Peterlin
(Klub Zasavskih študentov),



- Primorska regija

Sabina Japić (Klub goriških študentov), Mateja Vojska (Klub idrijskih študentov).

Priloge:
– Vabilo na 47. sejo skupščine ŠOS

– Zapisnik 46. Seje skupščine ŠOS

– Pravilnik o dodelitvi statusa Zveze društev ZD ŠOLS-1

– Pravilnik o finančnem načrtu ŠOS

– Strategic študentskega organiziranja v RS

– Akt o spremembah in dopolnitvah ŠU-4

Lucija Sevšek, predsednica Sveta Študentske organizacije lokalne skupnosti (v nadaljevanju

Svet ŠOLS), je pozdravila članice in člane skupščine ter ostale prisotne na 47. seji Skupščine

ŠOS (v nadaljevanju Skupščine).

Preverjanje prisotnosti:

Svet študentske organizacije lokalne skupnosti: 26 prisotnih članov.

Predsednica Sveta ŠOLS je ugotovila, da je predstavniško telo Svet ŠOLS sklepčno,

kar pomeni, da lahko veljavno odloča.

AD 1. Potrditev dnevnega reda

Predlagan je bil naslednji dnevni red:

1. Potrditev dnevnega reda

2. Potrditev zapisnika 46. seje Skupščine ŠOS

3. Poročilo Predsednika ŠOS

4. Akti ŠOS

5. Razno



Predsednica ŠOLS je dala na glasovanje naslednji sklep:

SKLEP 1: »Svet ŠOLS potrjuje dnevni red 47. Skupščine ŠOS:

1. Potrditev dnevnega reda

2. Potrditev zapisnika 46. seje Skupščine ŠOS

3. Poročilo Predsednika ŠOS

4. Akti ŠOS

5. Razno.«

Svet ŠOLS ZA PROTI VZDRŽAN

26 0 0

Sklep je sprejet.

AD 2. Potrditev zapisnika 46. seje Skupščine ŠOS

Lucija Sevšek, predsednica Sveta ŠOLS, je odprla razpravo o zapisniku 46. Skupščine ŠOS. Na

omenjen zapisnik pripomb ni bilo, zato je predsednica predlagala, da se zapisnik potrdi.

Predsednica ŠOLS je dala na glasovanje naslednji proceduralni sklep:

SKLEP 2: »Svet ŠOLS se potrjuje Zapisnik 46. seje skupščine ŠOS.«

Svet ŠOLS ZA PROTI VZDRŽAN

26 0 0

Sklep je sprejet.

AD 3. Poročilo predsednika ŠOS



Lucija Sevšek, predsednica Sveta ŠOLS, je predala besedo Luki Mihaliču, predsedniku ŠOS.

Luka Mihalič je povedal, da so na ŠOS čez poletje pripravljali gradiva za današnjo skupščino.

Predvsem so pripravljali akte in Strategijo študentskega organiziranja. Ukvarjali so se tudi s

predlogom ZUPŠ-2. Sestali so se s Predsednico Državnega zbora, s katero so se dogovrili, da

bodo opravili še en usklajevalni krog po vseh pristojnih ministrstvih. Nekaj odzivov so že

prejeli, nekaj jih še čakajo. Luka Mihalič je povedal, da bo Predsednica Državnega zbora zakon

tudi vložila in da upa, da bo zakon v najkrajšem možnem času tudi vložen. Luka Mihalič je

povedal, da so se na ŠOS ukvarjali tudi s prenovo Zakona o visokem šolstvu. Zakon je bil tudi

v javni obravnavi, sedaj pa se aktivnosti nadaljujejo z medresorskim usklajevanjem. Sproti so

orgovrajli na vprašanja novinarjev, predvsem na temo Javnega razpisa za izbiro ponudnikov

SŠP.

Lucija Sevšek, predsednica Sveta ŠOLS je vprašala ali ima kdo kakšno vprašanje.

Januš Suša (svetnik Laškega akademskega kluba) je vprašal, zakaj so potrebne spremembe

Študentske ustave in kaj to pomeni za študentske organizacije.

Luka Mihalič, predsednik ŠOS je odgovoril, da sta si z generalno sekretarko zadala cilj, da se

na nacionialni ravni uredijo zadeve po navodilih in pobudah Računskega sodišča. Zato urejata

akte na ravni ŠOS.

Lucija Sevšek ugotavlja, da ni dodatnih vprašanj.

Predsednica Sveta ŠOLS je dala na glasovanje naslednji sklep:

SKLEP 3: »Svet ŠOLS se seznanja s poročilom predsednika ŠOS.«

Svet ŠOLS ZA PROTI VZDRŽAN

26 0 0

Sklep je sprejet.



AD 4. Akti ŠOS

Luka Mihalič, predsednik ŠOS je predstavil spremembe in dopolnitve Študentske ustave ki so
vezane na priporočila računskega sodišča. Povedal je, da se v ustavo dodaja določilo, da
organizacije objavljajo letna poročila na spletnih straneh. Povedal je, da gre za manjšo
spremembo.

Luka Mihalič, predsednik ŠOS je še predstavil Strategijo študentskega organiziranja v Republiki
Sloveniji, ki je bila tudi posredovana kot priloga. Povedal je, da bo to podlaga za pripravo
strateških dokumentov ostalih organizacijskih oblik. Na kratko je predstavil 3 glavna področja
in cilje.

Gaj Kren Gorše (svetnik Kluba logaških študentov) je vprašal, kaj to pomeni za ŠOLS-e? Ali bo
strateški dokument morala imeti vsaka organizacija posebaj oz. vsaka ŠOLS?

Luka Mihalič je odgovoril, da se bomo glede urejanja zadev za študentske klube dogovarjali na
Svetu ŠOLS.

Nadaljevala je Amanda Teršar, ki je povedala, da gre pri spremembi Študentske ustave za
uvrščanje ŠOU in ŠOS med osebe javnega prava in da bodo morali od sedaj naprej na AJPES
oddajali poročila kot osebe javnega prava. Lucija Sevšek je dodala, da se pa to za klube ne
spreminja, saj so klubi društva (osebe zasebnega prava). Amanda Teršar, generalna sekretarka
ŠOS je povedala, da so imeli delovno skupino na temo smiselne rabe Zakona o računovodstvu,
kjer so pripravili te smiselne spremembe Študentske ustave.

Amanda Teršar, generalna sekretarka ŠOS je predstavila Pravilnik o finančnem načrtu ŠOS.
Povedala je, da smo se na junijski skupščini zavezali, da bomo tak akt sprejeli. Na kratko je
predstavila pripravljen pravilnik, ki je bil tudi posredovan kot priloga. Povedala je, da pa je
opzaila manjšo napako v Pravilniku, zato je predlagala, da se ga sprejme s popravkom (v 9.
členu). Predstavila je predlagano spremembo oziroma popravek. Povedala je tudi, da pravilnik
nalaga ŠOS, da mora vsako leto do konca leta sprejeti tudi finančni načrt za naslednje leto.

Zadnji je bil predstavljen Pravilnik o dodelitvi statusa Zveze društev ZD ŠOLS-1. S tem
pravilnikom se na ravni ŠOS ureja delovanje in financiranje trenutno Zveze ŠKIS. Amanda
Teršar je povedala, da je bil pravilnik pripravljen na Svetu ŠOLS. Povedala je, da se v
pravilniku nalagajo nove dolžnosti Zveze ŠKIS, ki so enake kot so po Študentski ustavi
dolžnosti vseh OO ŠOS. Lucija Sevšek je dodala, da so tudi predstavniki Zveze ŠKIS sodelovali
pri pripravi pravilnika. Povedala je, da bo tudi ZD ŠOLS morala sprejeti strateški dokument,
finančni načrt in Pravilnik o finančnem načrtu.

Lucija Sevšek ugotavlja, da ni dodatnih vprašanj.



Predsednica Sveta ŠOLS daje na glasovanje naslednji sklep:

SKLEP 4: »Svet ŠOLS sprejema spremembe in dopolnitve Študentske ustave kot

sledi iz priloge.«

Svet ŠOLS ZA PROTI VZDRŽAN

26 0 0

Sklep je sprejet.

Predsednica Sveta ŠOLS daje na glasovanje naslednji sklep:

SKLEP 5: »Svet ŠOLS sprejema Strategijo študentskega organiziranja v

Republiki Sloveniji 2025-2034 kot sledi iz priloge.«

Svet ŠOLS ZA PROTI VZDRŽAN

26 0 0

Sklep je sprejet.

Predsednica Sveta ŠOLS daje na glasovanje naslednji sklep:

SKLEP 6: »Svet ŠOLS sprejema Pravilnik o finančnem načrtu ŠOS kot sledi iz

priloge, s popravkom.«

Svet ŠOLS ZA PROTI VZDRŽAN

26 0 0

Sklep je sprejet.



Predsednica Sveta ŠOLS daje na glasovanje naslednji sklep:

SKLEP 7: »Svet ŠOLS sprejema Pravilnik o dodelitvi statusa zveze društev, ki

združuje študentske organizacije lokalnih skupnosti-1 kot sledi iz priloge.«

Svet ŠOLS ZA PROTI VZDRŽAN

26 0 0

Sklep je sprejet.

AD 5. Razno

Lucija Sevšek odpre razpravo pod točko razno. Razprave ni bilo.

Lucija Sevšek se je zahvalila za udeležbo.

Predsednica Sveta ŠOLS ob 16.55 zaključi 47. sejo Skupščine ŠOS.

Zapisnik zapisala: Zapisnik potrjuje:

Tadeja Kuri Lucija Sevšek

Sekretarka Sveta ŠOLS Predsednica Sveta ŠOLS



ZAPISNIK 47. LOČENE SKUPŠČINE

ŠTUDENTSKE ORGANIZACIJE SLOVENIJE

ki je bila v ponedeljek, 16. septembra 2024 ob 18.00 uri, v skupnih prostorih ŠOUP, Čevljarska ulica 27, 6000

Koper.

Prisotni poslanci: Alan Kostelac, Igor Brdar, Mihail Pavlov, Rebeka Žarković, Timon Popelar, Amadej Jelen, Andrej Fras

in Aljaž Dujc.

Odsotni poslanci:. Matic Sečnik, Dario Andrejevski,, Jakob Močnik in Kristjan Hrastnik.

Ostali prisotni: Amanda Teršar (zoom), Luka Mihalič (zoom).

Predlagan je naslednji dnevni red:

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda

2. Potrditev zapisnika 46. seje Skupščine ŠOS

3. Poročilo Predsednika ŠOS

4. Akti ŠOS

5. Razno

Ločeno sejo Skupščine Študentske organizacije Slovenije je vodil predsednik ŠZ ŠOUP, Alan Kostelac.

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda

Ugotovljeno je bilo, da je na seji prisotnih osem (8) članov ŠZ ŠOUP, kar pomeni, da je Skupščina ŠOS sklepčna in

lahko veljavno sklepa. Na predlagan dnevni red ni bilo pripomb, predsednik je dal na glasovanje naslednji sklep:

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda

2. Potrditev zapisnika 46. seje Skupščine ŠOS

3. Poročilo Predsednika ŠOS

4. Akti ŠOS

5. Razno

Sklep 47/1:

Skupščina ŠOS potrdi predlagan dnevni red.

ZA: 8 PROTI:0 VZDRŽAN: 0 Sklep je sprejet.
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2. Potrditev zapisnika 46. seje Skupščine ŠOS

 
 Poslanci ŠZ ŠOUP so v vpogled dobili zapisnik 46. seje skupščine ŠOS. Na zapisnik ni bilo pripomb.

 
 Sklep 47/2:

 Skupščina ŠOS potrdi zapisnik 46. Skupščine ŠOS.

ZA: 8 PROTI: 0 VZDRŽAN: 0 Sklep je sprejet.

3. Poročilo predsednika ŠOS

 Pod to točko je predsednik ŠZ ŠOUP predal besedo predsedniku ŠOS. Luka Mihalič je predstavil delovanje

ŠOS in izvedene projekte. Podrobno je predstavil delovanje delovnih skupin in izvedenih ter planiranih projektov

ŠOS.

Seznanitveni sklep:

Sklep 47/3:

ŠZ ŠOUP se seznani s poročilom predsednika ŠOS.

5. Akti ŠOS

Pod to točko je predsednik ŠZ ŠOUP predal besedo predsedniku ŠOS in GS ŠOS. Podobno sta predstavila Pravilnik o

finančnem načrtu ŠOS in Pravilnik o dodelitvi statusa zveze društev, ki združuje študentske organizacije lokalnih

skupnosti 1. Predsednik ŠOS je predstavil Strategijo študentskega organiziranja v Republiki Sloveniji 2025 – 2034.

Opredelila sta spremembe in dopolnitve Študentske Ustave 4. Člani ŠZ ŠOUP so se s predlaganim strinjali. Nato je

predsedujoči je na glasovanje dal sledeče sklepe:

Sklep 47/4:

ŠZ ŠOUP potrdi Pravilnik o finančnem načrtu ŠOS, kot sledi iz priloge.

ZA: 8 PROTI:0 VZDRŽAN: 0 Sklep je sprejet.

Sklep 47/5:

ŠZ ŠOUP potrdi Strategijo študentskega organiziranja v Republiki Sloveniji 2025-2034, kot sledi iz prologe.

ZA: 8 PROTI:0 VZDRŽAN: 0 Sklep je sprejet.
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Sklep 47/6:

ŠZ ŠOUP potrdi Pravilnik o dodelitvi statusa zveze društev, ki združuje študentske organizacije lokalnih

skupnosti-1, kot sledi iz priloge.

ZA: 8 PROTI:0 VZDRŽAN: 0 Sklep je sprejet.

Sklep 47/7:

ŠZ ŠOUP potrdi spremembe in dopolnitve Študentske ustave 4, kot sledi iz priloge.

ZA: 8 PROTI:0 VZDRŽAN: 0 Sklep je sprejet.

6. Razno

Pod to točko je predsednik ŠZ ŠOUP zaključil 47. redno ločeno Skupščino ŠOS.

Alan Kostelac,

predsednik ŠZ ŠOUP
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Delovno besedilo

Zapisnik 47. ločene Skupščine Študentske organizacije Slovenije

Datum seje:

Prisotni člani Študentskega zbora ŠOUM:

Predsedujoči Študentskemu zboru ŠOUM:

Sopredsedujoča Študentskemu zboru
ŠOUM:

Odsotni člani Študentskega zbora ŠOUM:

Prisotni ostali:

Četrtek, 19. september 2024, ob 18.00 uri v dvorani
Štuk, Gosposvetska cesta 83, 2000 Maribor

1. Kačičnik Jan
2. Lešnik Asja
3. Lipnik Ajda
4. Lipovec Mo
5. Majcen Iztok
6. Obrul Leeloo
7. Premrov Janik
8. Pušnik Bakšič Nik
9. Rogina Tevž
10. Tanacek Žiga
11. Turk Ajda
12. Veit Neja
13. Waldhutter Gašper
14. Žilavec Maja
15. Puklavec Tine

Neja Veit

Iztok Majcen

Hriberšek Klara, Stevanović Tamara, Šebjan Klavdija in
Vogrinc Lana (opravičeno odsotni)

David Bohar, predsednik ŠOUM
Vid Pajer, sekretar na Oddelku za univerzitetno politiko in
izobraževanje ŠOUM
Zala Urbanija, podpredsednica ŠOUM in sekretarka na
Oddelku za socialna in zdravstvena vprašanja ŠOUM
Ivona Popović, sekretar na Oddelku za mednarodno
sodelovanje ŠOUM
Ajda Habjanič, sekretarka na Oddelku za interesne
dejavnosti študentov ŠOUM
Dejan Spital, svetovalec za odnose z javnostmi ŠOUM
Luka Mihalič, predsednik ŠOS – prisoten online
Amanda Teršar, generalna sekretarka ŠOS – prisotna online
Simon Fridl, drugi član predsedstva ŠOS

Seja se je pričela ob 18:06 uri.

N. Veit, predsednica Študentskega zbora ŠOUM, je pozdravila vse navzoče ter povedala, da se seja 47. ločene
Skupščine ŠOS snema.
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Delovno besedilo

Povedala je, da se na seji Skupščine ŠOS glasuje z dvigom kartončka tako, da vsak poslanec Študentskega
zbora ŠOUM dvigne glasovalni kartonček po vsakem predlaganem sklepu in tako glasuje z ZA, VZDRŽAN ali
PROTI.

N. Veit, predsednica Študentskega zbora ŠOUM, je člane Študentskega zbora ŠOUM seznanila, da so na sejo
skupščine ŠOS vabljeni tudi: predsednik ŠOUM, sekretarji ŠOUM, direktor ŠOUM, generalna sekretarka ŠOUM,
svetovalec za odnose z javnostmi ŠOUM in drugi član Predsedstva ŠOS ter generalna sekretarka ŠOS in
predsednik ŠOS.

N. Veit, predsednica Študentskega zbora ŠOUM, je preverila sklepčnost. Povedala je, da so se od seje opravičili
Drago Žura, direktor ŠOUM, Maja Komovec, generalna sekretarka ŠOUM, Hriberšek Klara, Stevanović Tamara,
Šebjan Klavdija in Vogrinc Lana, članice Študentskega zbora ŠOUM.

N. Veit, predsednica Študentskega zbora ŠOUM, je ugotovila, da je prisotnih 15 od 19 članov Študentskega
zbora ŠOUM ter da je 47. ločena Skupščina ŠOS sklepčna.

Točka 1: Potrditev dnevnega reda

N. Veit, predsednica Študentskega zbora ŠOUM, je povedala, da so člani Študentskega zbora ŠOUM prejeli
vabilo za današnjo ločeno skupščino po elektronski pošti.

Predlagani dnevni red:

1. Potrditev dnevnega reda
2. Potrditev zapisnika 46. Skupščine ŠOS
3. Poročilo predsednika ŠOS
4. Akti ŠOS
5. Razno

N. Veit, predsednica Študentskega zbora ŠOUM, je dala na glasovanje naslednji sklep:

Sklep 47/01: 'Skupščina ŠOS potrjuje dnevni red 47. Skupščine ŠOS.'

Izid glasovanja: Za: 15 Proti: 0 Vzdr.: 0

N. Veit, predsednica Študentskega zbora ŠOUM, je ugotovila, da je sklep soglasno sprejet.

Točka 2: Potrditev zapisnika 46. Skupščine ŠOS

N. Veit, predsednica Študentskega zbora ŠOUM, je odprla razpravo o zapisniku 46. Skupščine ŠOS. Na omenjen
zapisnik niso bile podane pripombe oziroma popravki.

N. Veit, predsednica Študentskega zbora ŠOUM, je dala na glasovanje naslednji sklep:

Sklep 47/02: 'Skupščina ŠOS potrjuje zapisnik 46. Skupščine ŠOS, kot sledi iz priloge.'

Izid glasovanja: Za: 15 Proti: 0 Vzdr.: 0

N. Veit, predsednica Študentskega zbora ŠOUM, je ugotovila, da je sklep soglasno sprejet.

Točka 3: Poročilo predsednika ŠOS

N. Veit, predsednica Študentskega zbora ŠOUM, je predala besedo Luki Mihaliču, predsedniku ŠOS.

Luka Mihalič, predsednik ŠOS, je pozdravil vse navzoče. Povedal je, da se je Skupščina ŠOS sklicala predvsem
zaradi sprejetja pravilnika oz. gradiva, ki so ga prejeli in da je Skupščina edina pristojna za sprejetje teh aktov.
Glede poročila je povedal, da so se na ŠOS – u čez poletje ukvarjali s pripravo gradiva za današnjo sejo. Glede
zakona o urejanju položaja študentov, je povedal, da so se ponovno sestali s predsednico Državnega zbora na
usklajevalnem sestanku. Glede predloga zakona o Visokem šolstvu je povedal, da so končali z delovno skupino
in da so oddali predlog zakona. Prav tako je povedal, da so odgovarjali na vprašanja novinarjev, dali so izjave
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Delovno besedilo

za televizijo in radio, udeležili so se novinarske konference, ter spremljali relevantno dogajanje za ŠOS mlade in
sodelovali v vseh razpravah.

N. Veit, predsednica Študentskega zbora ŠOUM, je dala na glasovanje naslednje sklepe:

Sklep 47/03: 'Skupščina ŠOS se seznanja s poročilom Predsednika ŠOS.'

Izid glasovanja: Za: 15 Proti: 0 Vzdr.: 0

N. Veit, predsednica Študentskega zbora ŠOUM, je ugotovila, da je sklep sprejet soglasno.

Točka 4: Akti ŠOS

N. Veit, predsednica Študentskega zbora ŠOUM, je predala besedo Luki Mihaliču, predsedniku ŠOS in Amandi
Teršar, generalni sekretarki ŠOS, da predstavita spremembe na področju Aktov ŠOS.

Luka Mihalič, predsednik ŠOS, je povedal, da se te zadeve urejajo na podlagi poročila Računskega sodišča.
Strategijo Študentskega organiziranja so pripravili za 10 let. Povedal je, da vsaka strategija vsebuje izhodišča,
poslanstvo, vizijo, vrednote in področje delovanja. Sama strategija, pa je razdeljena na tri glavna področja in
sicer, zagovorništvo in pomoč študentom, socialno – ekonomski položaj študentov in obštudijske in interesne
dejavnosti.

N. Veit, predsednica Študentskega zbora ŠOUM, je dala na glasovanje naslednji sklep:

Sklep 47/04: 'SKUPŠČINA ŠOS potrjuje Strategijo študentskega organiziranja v Republiki Sloveniji 2025 -
2034, kot sledi iz priloge.'

Izid glasovanja: Za: 15 Proti: 0 Vzdr.: 0

N. Veit, predsednica Študentskega zbora ŠOUM, je ugotovila, da je sklep sprejet soglasno.

Luka Mihelič, predsednik ŠOS, je povedal, da so v predlog Spremembe in dopolnitve Študentske ustave vključili
novi člen, ki opredeljuje in določa, da morajo organizacije objavljati letna poročila tudi na svojih spletnih
straneh.

N. Veit, predsednica Študentskega zbora ŠOUM, je dala na glasovanje naslednji sklep:

Sklep 47/05: 'SKUPŠČINA ŠOS potrjuje Spremembe in dopolnitve Študentske ustave 4, kot sledi iz priloge.'

Izid glasovanja: Za: 15 Proti: 0 Vzdr.: 0

N. Veit, predsednica Študentskega zbora ŠOUM, je ugotovila, da je sklep sprejet soglasno.

Amanda Teršar, generalna sekretarka ŠOS, je povedala, da Pravilnik o finančnem načrtu ŠOS opredeljuje
postopek priprave, sprejema, izvrševanja in rebalansiranja finančnih načrtov.

N. Veit, predsednica Študentskega zbora ŠOUM, je dala na glasovanje naslednji sklep:

Sklep 47/06: 'SKUPŠČINA ŠOS potrjuje Pravilnik o finančnem načrtu ŠOS, kot sledi iz priloge.'

Izid glasovanja: Za: 15 Proti: 0 Vzdr.: 0

N. Veit, predsednica Študentskega zbora ŠOUM, je ugotovila, da je sklep sprejet soglasno.

Amanda Teršar, generalna sekretarka ŠOS, je povedala, da je Pravilnik o dodelitvi statusa zveze društev
obstoječ in da se dopolnjujejo z novimi dolžnostmi.
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Delovno besedilo

N. Veit, predsednica Študentskega zbora ŠOUM, je dala na glasovanje naslednje sklepe:

Sklep 47/07: 'SKUPŠČINA ŠOS potrjuje Pravilnik o dodelitvi statusa zveze društev, ki združuje študentske
organizacije lokalnih skupnosti - 1 , kot sledi iz priloge.'

Izid glasovanja: Za: 15 Proti: 0 Vzdr.: 0

N. Veit, predsednica Študentskega zbora ŠOUM, je ugotovila, da je sklep sprejet soglasno.

Točka 5: Razno

N. Veit, predsednica Študentskega zbora ŠOUM, se je zahvalila za udeležbo in zaključila 47. ločeno Skupščino
ŠOS.

Seja se je končala ob 18:22 uri.

Zapisala: Maja Frangež

Študentska organizacija Univerze v Mariboru

Študentski zbor

Neja Veit, predsednica
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SKUPŠČINA

Datum: 19. september 2024,

Začetek seje: 19.00

Konec seje: 19.20

Zapisnik 47. seje Skupščine

Študentske organizacije Slovenije,

ki je potekala ločeno in preko spletne platforme ZOOM.

Prisotni člani Skupščine ŠOS:

Prisotni člani Študentskega zbora ŠOU v Ljubljani (30): Tim Kalan, Kristjan Slunski,
Lara Tepeš, Biserka Nikolska, Jernej Kavčič, Matej Igličar, Matic Jelen, Lana Svečko, Nedžad
Kanurić, Katarina Vršič Reidl, Matej Matos, Max Davidović, Jaka Šter, Gabriel Klančar, Domen
Vrhovnik, Urban Pečoler, Jure Kavčič, Tim Kržič, Nejc Jenko, Nika Štrekelj, Metod Cvetko,
Nikola Vračević, Lan Patrik Pal, Urška Kodarin, Matevž Škender, Aneta Velkova, Mercedes
Polajnar, Urška Matejčič, Rok Kuralt, Tjaša Tomše.

Ostali prisotni: Luka Mihalič, Amanda Teršar, Klemen Petek, Kristijan Briški.

Priloge:

– Strategija študentskega organiziranja

– Akt o spremembah Študentske ustave

– Akt o spremembah Pravilnika o finančnem načrtu

– Akt o spremembah Pravilnika o financiranju zveze društev ŠOLS

Luka Mihalič, predsednik Študentske organizacije Slovenije (v nadaljevanju ŠOS), je pozdravil

članice in člane skupščine ter ostale prisotne.

Preverjanje prisotnosti:

Študentski zbor Študentske organizacije Univerze v Ljubljani: 30 prisotnih članov

Predsednik ŠOS je ugotovil, da je posamezno telo, ki je sestavni del Skupščine sklepčno, kar

pomeni, da lahko veljavno odloča.



AD 1. Potrditev dnevnega reda

Predlagan je bil naslednji dnevni red:

1. Potrditev dnevnega reda

2. Potrditev zapisnika 46. seje Skupščine ŠOS

3. Poročilo Predsednika ŠOS

4. Akti ŠOS

5. Razno

Predsednik ŠOS je dala na glasovanje naslednji sklep:

SKLEP 1: »ŠZ ŠOU potrjuje dnevni red 47. Skupščine ŠOS«

ŠZ ŠOULJ ZA PROTI VZDRŽAN

30 0 0

Sklep je bil soglasno sprejet.

AD 2. Potrditev zapisnika 46. seje Skupščine ŠOS

Luka Mihalič, predsednik Študentske organizacije Slovenije, je odprl razpravo o zapisniku 46.

Skupščine ŠOS. Na omenjen zapisnik niso bile podane pripombe oziroma popravki.

Predsednik ŠOS je dala na glasovanje naslednji sklep:

SKLEP 2: »SZ ŠOU potrjuje zapisnik 46. Skupščine ŠOS, kot sledi iz priloge.«

ŠZ ŠOULJ ZA PROTI VZDRŽAN

30 0 0

Sklep je bil soglasno sprejet.



AD 3. Poročilo Predsednika ŠOS

Luka Mihalič, Predsednik ŠOS, povzame delo ŠOS v zadnjem mesecu in izpostavi dobre
prakse. Pove nekaj uvodnih besed o novih aktih in spremembah, ki so jih poslanci sprejemali v
nadaljevanju in oriše ozadje oz. zakaj se je pojavila potreba po le-teh.

Predsednik ŠOS je dal na glasovanje naslednji sklep:

»ŠZ ŠOU se seznani s poročilom Predsednika ŠOS.«

ŠZ ŠOULJ ZA PROTI VZDRŽAN

30 0 0

Sklep je bil soglasno sprejet.

AD 4. Spremembe in dopolnitve aktov ŠOS

Luka Mihalič, Predsednik ŠOS, predstavi Strategijo študentskega organiziranja. Pove, da je na
podlagi mnenja računskega sodišča za ŠOU v Ljubljani želel, da se zadeva najprej reši na
nacionalni ravni in da se šele nato zadeve urejajo parcialno oz. ločeno na ravni entitete.
Naveže se na strategijo študentskega organiziranja, ki so si ga poslanci lahko pogledali v
gradivu. Pripravili so krovni dokument za študentsko organiziranje na nacionalni ravni,
naknadno bo strateški dokument pripravila ločeno za svojo raven tudi vsaka entiteta. V
vsebino same strategije se ne poglablja, saj meni, da je kakovostno zastavljena. V samem
začetku vsebuje iztočnice, ki jih ima vsak strateški načrt, opiše torej poslansko vizijo, vrednote
in področja delovanja. Vsebuje tri glavna področja delovanja, ki zasledujejo merljive cilje. Prvo
področje je zagovorništvo in pomoč študentom, ki je razdeljeno na podpodročja, ki obsegajo
zagovorništvo študentov, vsebinsko in pravno pomoč študentom, mednarodno sodelovanje
DOS. Drugo področje je socialno-ekonomski položaj študentov, v katerega spada vse od
socialne pomoči, humanitarnega delovanja, prostovoljstva, bivanjske problematike,
subvencionirane prehrane itd. Zadnje področje so interesne dejavnosti študentov, kamor
spadajo praktično vse zadeve, ki se kakorkoli dotikajo obštudijskega življenja, torej
neformalno izobraževanje, šport, umetnost, plesno ustvarjanje ipd.

Prisotne pozove k vprašanjem in predlaga nadaljevanje, saj ni nihče ničesar vprašal.



Naslednje gradivo, ki ga predstavlja so spremembe in dopolnitve Študentske ustave. Dodal se
je odstavek, ki narekuje, da organizacije objavljajo letna poročila tudi na svojih spletnih
straneh. Dopolnitev je odziv na priporočilo Računskega sodišča, naj ŠOS in ŠOU-i letna
poročila objavijo na spletni strani, da bodo poslovala skladno z Zakonom o računovodstvu. Na
ŠOS so ustanovili delovno skupino, ki skrbi za uskladitev poslovanja z navedenim zakonom. Za
javne zavode, torej ŠOS in ŠOU-e, se spreminjajo tudi obrazci za redno poročanje AJPES-u,
poročila pa so javno objavljena na spletni strani AJPES-a.

Ker ni vprašanj na temo spremembe Študentske ustave, se beseda preda Amandi Teršar.

Amanda Teršar, generalna sekretarka ŠOS, predstavi Pravilnik o finančnem načrtu, ki ga
morajo sprejeti vse entitete, skladno s spremembo Študentske ustave. Opredeljuje postopek
priprave in rebalansa finančnih načrtov, ki morajo biti v skladu z obravnavanim pravilnikom
sprejeti pred začetkom leta. Če bo Pravilnik o finančnem načrtu sprejet, bo nov finančni načrt
pripravljen v skladu z njim, za kar bo potrebna dodatna skupščina v mesecu decembru.

Ker nima nihče vprašanj nadaljuje še z zadnjim aktom, ki ureja financiranje zveze društev
ŠOLS, torej zveze ŠKIS. V aktu je prišlo do manjših sprememb, izenačujejo se obveznosti
zveze ŠKIS z ostalimi organizacijami, kar je posledica spremembe Študentske ustave. Finančni
načrt ŠKIS-a mora biti sprejet pred začetkom leta za katerega velja Strateški načrt, o izvajanju
slednjega je potrebno poročati s kazalniki.

S tem konča s svojim poročanjem in se zahvali za besedo.

Luka Mihalič, predsednik ŠOS, prisotne pozove k razpravi.

Predsednik ŠOS je dal na glasovanje naslednji sklep:

»O spremembah vseh štirih aktov ŠZ ŠOU glasuje hkrati.«

ŠZ ŠOULJ ZA PROTI VZDRŽAN

30 0 0

Proceduralni sklep je bil soglasno sprejet.



Predsednik ŠOS je dal na glasovanje naslednji sklep:

»ŠZ ŠOU v Ljubljani potrjuje dopolnitve in spremembe aktov ŠOS.«

ŠZ ŠOULJ ZA PROTI VZDRŽAN

30 0 0

Sklep je bil soglasno sprejet.

AD 4. Razno

Luka Mihalič, predsednik ŠOS, odpre razpravo pod točko razno. Ker ni bilo nadaljnje želje po
razpravi ob 19.20, predsednik zaključi 47. skupščino ŠOS.

Ljubljana, 19. 9. 2024

Zapisnik napisal: Zapisnik potrjuje:

Tajnik Študentskega zbora Predsednik študentskega zbora

ŠOU v Ljubljani: ŠOU v Ljubljani:

Oskar Škulj Matej Igličar


